
 
 

 

 
 

  

 

  
 
  
  
 

 
 
 

 

 

A JSME V POLOVINĚ ROKU 
Vážení občané, přiblížila se polovina roku 2017 a také jsme zase o krok blíž 

k letním prázdninám. A protože 1. června slaví svůj den naše ratolesti, rád bych 
jim popřál vše nejlepší, mnoho zdraví, úspěchu, zábavy a také školákům pěkné 
nadcházející vysvědčení!  Vyzdvihnout a ocenit musím ale také účast milčických 
občanů nejen na přípravě krásných květnových událostí, ale také na dobročinné 
akci Kola pro afriku, kdy jsme společně nasbírali celkem 27 dopravních prostředků 
pro africké děti, které neměli to štěstí mít školu tak dostupnou, jako žáci zde 
v České republice. Kola jim tak mají pomoci ke snazší cestě právě za vzděláním. 
Díky za to!  

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
  

OHLÉDNUTÍ ZA KVĚTNEM 
V počátku měsíce května proběhlo 

každoroční otevření stálé Expozice pro 
veřejnost. Návštěvnost byla opět hojná a 
hosté si mohli prohlédnout kromě zajímavých 
exponátů taktéž nově opravený zasedací sál.  

Starosta Jakub Douděra spolu s 
místostarostou Petrem Dytrychem měli to 
potěšení přivítat v Milčicích celkem 8 dětí při 
slavnostním vítání občánků dne 20. května. 
Přibyla nám tak v obci 2 děvčátka a 6 
chlapců.  

Našim ratolestem patřily také další akce, a 
to Dětské rybářské závody v režii místních 
rybářů 27. května i Dětský den v pirátském 
stylu v neděli 28. května na fotbalovém hřišti. 
Oběma událostem přálo slunečné počasí 
s letními teplotami a všichni si to pořádně užili. 
V rybníce naši malí rybáři ulovili více než 600 
kaprů a 900 karasů. Množství soutěží a voňavá 
pěna od hasičů z Všechlap zajistila krásné 
odpoledne dětem o den později. 

ČERVENEC 2015 

ČERVEN 2017   



 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

ODEČET VODOMĚRŮ 
Upozorňujeme občany na blížící se 

odečty vodoměrů ve dnech 19. až 
23. června 2017, které provede pan 
Adamidis. S tímto odečtem bude 
spojena také první letošní fakturace. 
Ta bude probíhat obvyklým 
způsobem.  

 

 

 

 
 

 

 

CO JE RESPONDEO? 
Věděli jste, že v pečeckém 

vzdělávacím centru na adrese Třída 
Jana Švermy č.p. 141, nebo také na 
náměstí Přemyslovců číslo popisné 14/11 
v Nymburku (2. patro České spořitelny) 
naleznete mimo jiné i Respondeo, o.s.? 
Jedná se o bezplatnou občanskoprávní 
poradnu, která zdarma pomáhá lidem 
řešit nejrůznější nástrahy života.  

„Jsme nestátní nezisková organizace, 
obsahově a ideově nezávislá na 
jakýchkoli dalších subjektech. Díky tomu 
máte jistotu, že Vám naši poradci nabízí 
všechna dostupná řešení a že jejich rady 
nejsou motivovány žádnými komerčními 
úmysly. Pro občana chceme být oporou 
a zkušeným partnerem, který hledá 
všechna východiska a vysvětluje jejich 
možné důsledky. Nikdy ale neřešíme 
problémy za klienta. Vždy je na něm, 
aby si vybral, jakou cestou se nakonec 
vydá. Proč? Aby naplno převzal 
odpovědnost za vlastní situaci a dobře 
porozuměl jejímu řešení i důsledkům, 
které z nich plynou. Klienti tím aktivně 
posilují své právní vědomí a učí se 
samostatnému jednání a v případě 
potřeby dovedou poradit druhým. Naše 
hlavní zásady jsou: 
• BEZPLATNOST (všechny poskytnuté 

služby jsou zcela zdarma) 
• NESTRANNOST (poradce neovlivňuje 

výběr řešení, pouze předkládá 
dostupné možnosti) 

• DISKRÉTNOST (všichni pracovníci jsou 
vázáni mlčenlivostí, konzultace se 
děje za zavřenými dveřmi) 

• NEZÁVISLOST (činnost neziskové org.)  
• INDIVIDUÁLNÍ PŘÍSTUP (každý příběh 

vyslechneme, posuzujeme a řešíme 
zvlášť)“ 

 

Toto mimo jiného naleznete na stránkách 
www.opnymburk.cz 

 
 
 

 

ZASTUPITELSTVO 
SCHVÁLILO ŠKOLKU  

V MILČICÍCH 
S velikým potěšením oznamujeme 

občanům, že vzhledem k velikému 
množství malých dětí v naší obci 
zastupitelstvo 31. 5. 2017 odhlasovalo 
zbudování mateřské školky 
v Milčicích. Ta bude situována do 
prostor bývalého obchodu v budově 
Obecního úřadu v č.p. 32. Výstavba 
by měla započít ještě letos a otevření 
se předpokládá v roce 2018, pokud 
dojde k úspěšnému načerpání dotací 
s pomocí MAS Podlipansko. 

Plánovaná kapacita činí minimálně 
16 a maximálně 25 dětí. Součástí 
školky nebude kuchyně, tudíž zajištění 
stravy dětí bude probíhat dovozem.  

Výstavba školky by tak měla 
usnadnit nelehkou situaci místních 
rodičů, kteří byli dosud nuceni své 
děti do školek vozit do jiných obcí. 
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Obě foto: Nikola Douděrová 

 

PROBĚHLA REKONSTRUKCE 
SLAVNOSTNÍHO ZASEDACÍHO SÁLU 

 
 

 

 

„Loni proběhlo v sále několik událostí, 
které mě přivedly k myšlence ho pro 
občany vylepšit, aby v naší obci byl 
opravdu reprezentativní prostor například 
k uspořádání svatebního obřadu, vítání 
občánků či jiné společenské akce, na 
kterou by si její účastníci odnesli pěkné 
vzpomínky. Židle v místnosti byly z větší 
části poškozené a v prostoru se nacházelo 
několik starých skříní naplněných 
nepotřebnými tiskovinami na úkor 

pohodlného pohybu návštěvníků či míst k sezení. Původní dřevěná parketová podlaha, 
taktéž volala po přebroušení a ošetření.  

S přestavbou sálu jsme čekali na příchod chladného zimního počasí, kdy je minimum 
povinností venku. Provedením stavebních prací byl pověřený obecní zaměstnanec pan 
Nikolaos Adamidis za občasné pomoci paní Soni Kafkové. Bylo nutné sál nejprve vyklidit, 
zbavit stěny i strop starých nátěrů, vyspravit místy velmi 
rozsáhlé trhliny, zkontrolovat elektroinstalaci a v neposlední 
řadě opravit podlahu, kde v rozích čekalo nemilé 
překvapení v podobě chybějících parket. Následně po tom 
se celý sál včetně stropu vymaloval. O pomoc se zařízením 
prostoru jsem požádal mou ženu Nikolu, která se o 
interiérový design již dlouhou dobu zajímá. Pomohla nám s 
výběrem zařízení i s výrobou textilií a dekorací. Vše 
s důrazem na praktičnost, zachování ducha prostoru a 
v neposlední řadě udržení nákladů na minimu. Z toho 
důvodu jsme nakupovali hlavně v obchodě s nábytkem 
IKEA a co šlo, vyrobili svépomocí.   

A jak sál vypadá nyní? Ze starého zařízení jsme nepoužili 
nic, zachovány byly pouze původní lustry. Máme zde nyní 
celkem 32 nových židlí k sezení, stůl, stylové ozvučení, 
dekorace z přírodnin a umělých květin, obrazy slavných 
milčických občanů a záclony pro zútulnění prostoru.  

Všem, kdo se na rekonstrukci podíleli, bych chtěl moc 
poděkovat za jejich šikovnost, obětavost a nasazení. Určitě 
platí, že i tady v Milčicích máme zlaté české ručičky!“ 
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V samém počátku roku 2017 se shodlo obecní zastupitelstvo na nutnosti renovace 
slavnostního zasedacího sálu v budově obecního úřadu, který sídlí v č. p. 32, tedy 
v prostorách bývalé Šebkovy vily vystavěné ve stylu neoklasicismu. Její průběh a co 
všechno se změnilo, nám přiblíží starosta Jakub Douděra v následujícím článku. 
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KVĚTEN NA HŘIŠTI 
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CELKOVÉ VÝSLEDKY: 
 

 

Zdroj: souteze.fotbal.cz 


